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Yönetim ve Liderlik

ODAMIZDAN ALACAĞINIZ ŞİFREYİ GİREREK ÜYE 
OLABİLİR VE EĞİTİMLERE KATILABİLİRSİNİZ
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İletişim Bilgileriniz 

Güncel mi?
Sabit Telefon
GSM Telefon
Faks

Web  Adresi
E - Posta Adresi

Hizmetlerimizden daha hızlı haberdar olmak için 
iletişim güncelleme formunuz 

(http://www.corlutso.org.tr/content-400-bilgi_guncelleme.html) 
adresinde mevcuttur.

Formunuzu aşağıdaki adreslere ulaştırabilirsiniz

E - posta: corlutso@corlutso.org.tr
Fax: 0282 651 35 10

Zafer Mahallesi Şehitler Cad. No: 6
Çorlu / Tekirdağ 59850

Toplantıya; Meclis Başkanı 
İsmail GÜLEROĞLU, Meclis 
Başkan Yardımcıları; Yavuz 
HASÇELİK, Kaya KUMYOL, 
Meclis Üyeleri; İbrahim GÖNÜL, 
Müslüm KAHRAMAN, Serkant 
HOCAOĞLU, İsmail KÖROĞLU, 
Cevat SEVİM, Haluk Perçin 
BAYINDIR, Haşim YİĞİT, Serkan 
ÜZER, Atilla GAYGUSUZOĞLU, 
Göksel ŞAHİN, Rasim SİLAHLI, 
Süleyman Sırrı KOLOT, Hikmet 
DÜZGÖREN, Mehmet ELVERDİ, 
Mehmet MANAV, Önder ŞEN, 
Cemil Levent GÜMÜŞÇAY, 
Abdulkadir ÇİL, Serkan ERCİLİ, 
Ramazan KARADENİZ, Muammer 
SERT, Engin ADIGÜZELOĞLU, 
Zeynel YURTSEVEN, Erol 

ŞİMŞEK, Bülent BİRCAN, Mehmet 
ÖZKAN,  Mesut TAVUKÇU, 
Mustafa FİLİZ, Orhan ÇEBİ, Ümit 
KURTULMUŞ, Emre ERSÖZ, 
Yavuz UYLAŞ, Hülya PERİN, 
Levent BORMALI,  Şeref SAKA, 
Murat ÖZOĞUZ ve Genel Sekreter 
İbrahim KARAĞÖZ katıldı.
Yönetim Kurulu’nun 21.09.2017-
23.10.2017  tarihleri arasındaki 
faaliyetleri hakkında Odamız 
Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim 
GÖNÜL tarafından bilgi verildi. 
Odamız 2017 yılı Eylül ayı gelir 
ve gider hesapları tetkik ve tasdik 
edildi.
Dilek ve temmenniler faslının 
akabinde toplantıya son verildi.

ÇORLU TSO 2017 EKİM AYI OLAĞAN 
MECLİS TOPLANTISI YAPILDI
Çorlu TSO Ekim Ayı Olağan Meclis Toplantısı 26 Ekim 2017 
Perşembe Günü Çorlu TSO Meclis Salonu’nda Gerçekleşti

Çorlu TSO olarak bu ay ki 
ropörtajımızı CNK Mimarlık 
Bürosu Sahibi Mustafa Cenk 
Çalışkan ile gerçekleştirdik. 
Kendilerinden KOSGEB'ten 
aldıkları destek ve sektörel 
konularda bilgiler aldık.

Kısaca kendinizden bahseder 
misiniz?

1992 Çorlu doğumluyum.  Bekarım. 
İlkokulu Çorlu'da okudum. Liseyi 
İstanbul'da yatılı okudum. Daha 
sonra İstanbul Teknik Üniversitesi 
Mimarlık Bölümü'nü okudum ve 
mezun olduktan sonra Çorlu'ya 
döndüm. Eskiden gelen çevremiz ve 
babamın bu işlerin içinde olması 
bana ayrı teşvik verdi. Ben aynı 
zamanda Mimarlar Odası Yönetim 
Kurulu Üyesiyim. Bu bize sosyal 
açıdan iyi bir çevre sağlıyor.

Firmanızın kuruluş öyküsünden 
bahseder misiniz?

CNK ismi adımdan gelmektedir. 
Başka bir ofise girmenin pek bir artısı 
olmuyor. Kendi ofisimi açıp ilerlemek 
istedim. KOSGEB'in desteğiyle de bu 
amacımı gerçekleştirdim. Genelde 
mimarlık ofisleri bu şekildedir 
kendi isimlerini yada soy isimlerini 
koyarlar.

Çorluyu, Bölgemizi ve Ülkemizi 
mesleki açıdan değerlendirir 
misiniz? 

Ülkemizde inşaat sektörü 
lokomotif sektördür. Kredilerin 
artışları olumsuz yönde etkilese 
de bitmeyecek bir sektördür. 
İstanbul'a yakınlığı ve gelişmişliği 
bakımından Çorlu, Trakya'nın 
en gözde yerleşim yeridir. Çorlu 
büyüyor. Faizlerin  yüksekliği konut 
satışını etkilemektedir. Çorlu'da şu 
an yer bulma açısından bir daralma 
söz konusu. Oranlar ve fiyatlar 

arttı. Bunun tersi olarak mimarlıkta 
fiyatlar düşmektedir. Yeni çıkan 
mezunlar, 
başka 

şirketlerde 
çalışanlar, imza karşılığı iş yapanlar. 
Bunlar hep fiyatı düşüren etkenlerdir. 
Mimarlar Odası'nın bir tarifesi 
var. Bunu açıp bakınca piyasada 
yapılan işlerle alakası olmadığını 
göreceksiniz. Bunun önüne geçmek 
için daha iyi bir mali denetimin 
olması gerekiyor. 

Mesleğinizin pozitif ve negatif 
yönleri nelerdir? 

Kendiniz bir tasarım yapıyorsunuz 
ve bu tasarım uzun yıllar kullanılıyor. 
Bu sizi mutlu ediyor. Sizin adınıza 
kalan birşey oluyor. Ben masa 
başı işten daha çok gezmeyi aktif 
olmayı seviyorum. Önü açık bir 
meslek. Hayal ettiklerinizi yapmak 
istiyorsunuz. Benim hoşuma gidiyor 
tasarım yapmak. Maddi değerleri 
negatif. Biraz daha iyi denetim ve 
kontroller bizleri rahatlatacaktır. 

ETÜT konusunda bir tarife yada 
yaptırım gelmediği için bu çalışmalar 
alınabiliyor. Bu da bizim emeğimizi 
boşa çıkartıyor.

KOSGEB destek sürecinden 
bahseder misiniz?

KOSGEB'i nalbur 
bir tanıdığımızdan 
duydum. Kendisi 
KOSGEB'ten 
faydalanmış, banada 

tavsiye etti. Bende 
faydalanmayı düşündüm 

ve daha sonra İŞKUR'a 
gittim. Seçmelerde kabul 

edildim ve eğitime gittim. 
Daha sonrada sertifikamı aldım 

ve ofisimi açtım. Ofisimi açtıktan 
bir kaç sonra da desteğimi aldım. 
Özellikle mimari çizim programının 
ücreti yüksek bunun alınması beni 
çok rahatlattı. Bu destek bana çok 
faydalı oldu. Mobilya ve bilgisayar 
desteği sağlandı. Düşündüğüm her 
şey gerçekleşti. O konuda KOSGEB'e 
teşekkür ederim. 
İşlerimi büyütüp 
personel almak 
istiyorum. İnşaat  
yaptığımız için 
katalog, proje 
çizimi, maket 
atölyesi olabilir. 
Onun makinesini 
de KOSGEB 
desteğiyle de 
alabilirim. Bu 
sayede istihdama  
da katkıda 
bulunacağız. 

KOSGEB'ten destek almak isteyen 
kişilere tavsiyeleriniz nelerdir?

KOSGEB'ten destek almayı düşünen 
kişilere öncelikli tavsiyem bildikleri 
işleri yapmalarıdır. Farklı sektörde 
bilmedikleri alanlarda işe başlarlarsa 
sıkıntı yaşayabilirler. Diğer bir konu 
ise KOSGEB desteği başta yanlış 
anlaşılıyor. KOSGEB size “al bu 
parayı iş kur” demiyor. Siz, bir işe 
girmeden önce zaten sermayenizi 
elinizde bulundurmanız gerekiyor. 
KOSGEB bunun yanında itici güç 
olarak size destek veriyor. 

Son olarak söylemek istedikleriniz 
nelerdir?

İşyerimi açmamda bana büyük 
katkısı olan KOSGEB'e ve 
gerçekleştirdiği röportajdan dolayı 
Çorlu Ticaret ve Sanayi Odası'na 
teşekkür ederim. Mesleki açıdan 
denetimlerin biraz daha fazla olması 
bizleri mutlu edecektir. 


